



## **REFERAT - divisionsledelsesmøde, Steen Blicher Divisionen**

**Torsdag den 8. april 2021, kl. 18.00-19.15 (Poulholm og online/Teams)**

Deltagere: Rikke, Frederik, Henning, Connie, Kristian, Victor, Carsten, Rasmus og Lene – samt Mathias fra korpset.

Afbud: Marie, Morten

### **1. Velkommen** v. Henning

### **2. Divisionsrådsmøde den 22. april 2021**

- Gennemgang af dagsorden til divisionsrådsmødet

Evt.-punktet:

Vedtægtændringer korpset + lidt nyt om Spejdernes Lejr 2022

(Nævnes i mail til GL + bestyrelsesformænd.

- Gennemgang af alle rollerne til mødet

- Teknik og andet praktisk. Mødeafvikling

- Teknik og andet praktisk. Afstemning

- Praktisk ift. divisionsledelsens fremmøde på Poulholm. Hvor mange?

Henning, Mathias, Frederik, Connie, Rikke, Carsten, Lene, Kristian

- Mathias' rolle

- Forplejning

Henning – kage

*Vi mødes kl. 18.30 den 22. april ift. teknik, forplejning mv. Henning medbringer kage.*

### **3. Årsberetning 2020**

Vi gennemgår hurtigt udkast til årsberetning. Dette skal eftersendes/opdateres til divisionsrådsmødet.

Ok.

### **4. Udviklings 2021 – Steen Blicher Divisionen**

Vi drøfter og beslutter udviklingsplan 2021. Vi gennemgår og drøfter udkast. Dette skal eftersendes/opdateres til divisionsrådsmødet.

Ok.

### **5. Opfølgning fra GL-møde den 18. marts**

Se referat fra mødet her: <https://steenblicherdivision.dk/2021>

Vi skal være OBS på lederudvikling.

*Lene orienterede om status på at holde arrangement vedr. lederrekruttering og fastholdelse.*

### **6. Næste møde i divisionsledelsen**

Det aftales umiddelbart efter divisionsrådsmødet.

*Tirsdag den 4. maj kl. 19.30. Møgeltoft 22.*

### **7. Eventuelt**

Med venlig spejderhilsen

Henning, DC